
Jeg tilbragte noget kvalitetstid med nogle af mine bedste venner for at
fejre vores tiårsjubilæum, siden vi startede på efterskole. Vi havde en
fantastisk tid, hvor vi brugte meget tid på at spille brætspil og se
fodbold, men vigtigst af alt hoppede vi i poolen og slappede af i
saunaen. Jeg kommer til at savne dem virkelig meget, og det gik
virkelig op for mig, mens vi var i sommerhuset, at det her er virkeligt.
Jeg skal faktisk være missionær i et andet land, uden at vide hvornår
jeg ser dem igen eller kommer tilbage til Danmark. Men det betyder
alverden for mig at vide, at jeg har deres fulde støtte. Jeg er velsignet
med sådan en fantastisk gruppe venner.

Hvad har jeg ellers lavet?

Arbejde er en lidt anderledes historie. Jeg har
været nødt til at tage en pause på grund af
overbelastning af min højre skulder. Smerten er
lige nu for stor til at udholde, så jeg er
sygemeldt, indtil det bliver bedre. Bønner for
dette ville være meget værdsat, da arbejde de
sidste par uger ville hjælpe enormt med at
finansiere outreach fasen. Jeg er dog ikke alt for
nedtrykt over det, da jeg nu kan fokusere fuldt
ud på, hvad Herren har planlagt for mig i COS,
og blive klar til at forlade Danmark.

Hvis du stadig ønsker at støtte mig, ville jeg sætte stor pris på det,
da jeg stadig er på et stramt budget. Tak til alle, der er med mig
på denne rejse, og Gud velsigne jer alle.


